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SAAS TRIAL AGREEMENT TERMS AND CONDITIONS 
 
These SaaS Trial Agreement Terms and Conditions ("Agreement") below govern the use of the services 
described in the trial invitation email (however named) (the “Trial” or “Trial Services”) between the Forsta 

entity providing the Services (“Forsta”) and the client (“Client”). Capitalized terms not defined hereunder 

have the meanings given in the Sales Order. The Parties agree as follows. 

 
1. SCOPE  
1.1. In consideration for good faith discussions around purchase of Forsta’s services, Forsta will provision 

access to Client to a trial version of the services as described in the trial invitation email (however 
named), or other communication medium.  

1.2. Client acknowledges that all patents, copyrights, design rights, trade marks, service marks, trade 
secrets, know-how, database rights and other rights in the nature of intellectual property rights 

(whether registered or unregistered) and all applications for the same, anywhere in the world relating 

to the Trial Services belong and shall belong to Forsta.  
2. CONFIDENTIALITY  
2.1. All information that a reasonable person would perceive as being of a sensitive or confidential nature 

and any information marked or indicated as confidential shared by a Party (the “Disclosing Party”) 

with the other party (the “Recipient”) during the Trial Period is defined as and shall remain, the 

“Confidential Information” of the Disclosing Party. 
2.2. The Recipient undertakes:  

2.2.1. to treat and hold as confidential all Confidential Information obtained from the Disclosing Party 
during the currency of this Agreement; and  

2.2.2. to use such Confidential Information solely for the purpose for which it was supplied, which 

unless otherwise stated in writing at time of disclosure by the Disclosing Party, means solely in 
connection with the Trial; and  

2.2.3. other than as required under any applicable law or regulation, not to disclose Confidential 

Information in whole or in part to any third party without the Disclosing Party's prior written 

consent, and to only disclose Confidential Information to its own employees or those of its 

affiliates on a need to know basis who are subject to confidentiality obligations covering the 

Confidential Information no less stringent than those herein and who are informed by the 
Recipient of its confidential nature and each Party’s obligations under this Agreement; and  

2.2.4. to not use Confidential Information to design, develop or manufacture similar products or 

products in competition to those of the Disclosing Party, for itself or for third parties.  
2.3. Within 30 working days after said the termination of this Agreement, subject to any legal or regulatory 

obligations imposed upon the Recipient, all Confidential Information in the possession or under the 

control of Recipient shall be deleted, destroyed and made permanently unusable by Recipient.  
2.4. The obligations as to confidentiality and non-use hereunder shall continue to apply notwithstanding 

the termination of this Agreement for whatever reason for 5 years following the termination of this 

Agreement.  
3. DATA PROTECTION  

3.1. Client warrants that, to the extent required by applicable law, personal data (or other such applicable 

term in applicable laws related to data that identifies a natural person) that may be contained in 

Client Materials, will be used, transmitted and disclosed according to applicable law. Client shall 
ensure that all Personal Data (as defined by applicable law) is encrypted prior to or upon transmission 

thereof. Client shall defend, indemnify and hold Forsta Indemnitees, harmless from any Losses that may 

result from a breach of this Article.  
3.2. Forsta will process personal data according to the Data Processing Agreement located at 

https://legal.forsta.com/legal/forsta-data-processing-agreement/.  
4. REPRESENTATIONS, WARRANTIES, AND COVENANTS  
4.1. Client will not provide any person who is in the business of developing data collection and/or reporting 

software with access to the Trial Services.  
4.2. Each Party warrants that it has the right and authority to enter into and perform its obligations under this  
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Agreement; and that it shall, at its own expense, comply with all applicable laws, regulations and 

other legal requirements that apply to the Party and to its role under this Agreement, including laws 

relating to Intellectual Property Rights, to the right to privacy and to defamation.  
4.3. TRIAL SERVICES ARE PROVIDED “AS IS”, AND APART FROM THE WARRANTIES STATED HEREIN. FORSTA 

EXPRESSLY DISCLAIMS ANY AND ALL OTHER WARRANTIES, CONDITIONS AND OTHER TERMS WHETHER 

EXPRESS, IMPLIED, STATUTORY OR OTHERWISE, WITH RESPECT TO THE TRIAL SERVICES, INCLUDING ANY 

WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, SATISFACTORY QUALITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OR 

ANY IMPLIED WARRANTY, CONDITION OR OTHER TERM ARISING FROM A COURSE OF DEALING OR 

COURSE OF PERFORMANCE. NO ORAL OR WRITTEN INFORMATION PROVIDED BY FORSTA OR ITS 
EMPLOYEES OR REPRESENTATIVES OF FORSTA WILL CREATE ANY WARRANTY, AND THIS WARRANTY 

DISCLAIMER SUPERSEDES ANY SUCH INFORMATION.  
5. LIABILITY  
5.1. NEITHER PARTY'S LIABILITY: (a) FOR DEATH OR PERSONAL INJURY CAUSED BY ITS NEGLIGENCE OR THE 

NEGLIGENCE OF ITS EMPLOYEES OR AGENTS; (b) FOR FRAUDULENT MISREPRESENTATION; OR(c) THAT IS 

NOT PERMITTED TO BE EXCLUDED OR LIMITED BY APPLICABLE LAW; IS EXCLUDED OR LIMITED BY THIS 

AGREEMENT, EVEN IF ANY OTHER TERM OF THIS AGREEMENT WOULD OTHERWISE SUGGEST THAT THIS 

MIGHT BE THE CASE.  
5.2. OTHER THAN AS SET OUT IN THIS AGREEMENT, NEITHER PARTY SHALL BE LIABLE (WHETHER FOR BREACH OF 

CONTRACT, NEGLIGENCE OR FOR ANY OTHER REASON) FOR ANY: (a) LOSS OF PROFITS; (b) LOSS OF 
SALES; (c) LOSS OF REVENUE; (d) LOSS OF ANY SOFTWARE OR DATA; (e) LOSS OF USE OF HARDWARE, 

SOFTWARE OR DATA; (f) WASTED ADMINISTRATIVE TIME; (g) DAMAGES RESULTING FROM MISTAKES, 

OMISSIONS, INTERRUPTIONS, DESTRUCTION OR DELETION OF DATA, OR DELAYS IN OPERATION OR 

TRANSMISSION OR (g) INDIRECT, CONSEQUENTIAL OR SPECIAL LOSS.  
5.3. SUBJECT TO CLAUSES 5.1 AND 5.2 AND WITH THE EXCEPTION OF BREACHES OF ARTICLE 2: 

“CONFIDENTIAL INFORMATION”, SECTION 4.2: “APPLICABLE LAWS”, OR ARTICLE 6: “INDEMNIFICATION”, 
EACH PARTY’S TOTAL AGGREGATE LIABILITY UNDER THIS AGREEMENT AND IN RELATION TO ANYTHING 

WHICH THAT PARTY HAS DONE OR NOT DONE IN CONNECTION WITH THIS AGREEMENT (AND WHETHER 

THE LIABILITY ARISES BECAUSE OF BREACH OF CONTRACT, NEGLIGENCE OR FOR ANY OTHER REASON) 

SHALL BE LIMITED TO $5,000 USD, PLUS, IN THE EVENT ORDERING PARTY IS BREACHING PARTY, ANY SUMS 

DUE AND OUTSTANDING TO FORSTA AT THE TIME OF THE DAMAGES AWARD.  
6. INDEMNIFICATION  
6.1. Client shall defend and hold Forsta and its affiliates harmless from, and indemnify Forsta and its affiliates 

against, all losses suffered or incurred by it or them as a result of any third-party claim arising out of or related 

to any allegation that the proper executions by Forsta of Client’s instructions, or any materials or Data, either 

created or provided by, or on behalf of Client, constitute actual or alleged infringement of any IPR or third-

party rights, are defamatory, breach any right to privacy, or are otherwise unlawful.  
7. TERMINATION  
7.1. Forsta reserves the right to terminate this Agreement and the Trial without cause at any time and with 

immediate effect, and in such case will, if applicable, refund a pro rata share of the unused portion of 

the fees Client has pre-paid to Forsta under this Agreement.  
7.2. Each Party shall have the right, without prejudice to its other rights or remedies, to terminate this 

Agreement immediately by written notice to the other if the other is in material or persistent breach of 
this Agreement, and either that breach is incapable of remedy or it shall have failed to remedy that 

breach within 10 days after receiving written notice requiring it to do so.  
7.3. The length of the Agreement will be defined in the trial invitation email (however named). Otherwise, 

this Agreement will continue for 2 calendar weeks after its commencement.  
7.4. Upon termination, all of the Parties’ rights and obligations relating to the Trial Services shall cease, and 

Client shall cease accessing and using the Trial Services.  
7.5. Notwithstanding anything to the contrary, the following obligations will survive the termination of this 

agreement: any payment obligations, any confidentiality obligations, any indemnification obligations 

and any obligation that by its nature requires survival.  
7.6. Client shall be deemed to be in material breach if Client: (a) lets individuals other than Designated Users 

access or use the Trial Services; or (b) uses or permits the use of the Trial Services in violation of the terms of 

this Agreement and any applicable AUP; or (c) translates, re-engineers or makes derivatives of the Trial 

Services; or (d) makes copies the Trial Services for any purpose other than operational backup; or  
(e) violates its obligation to keep Confidential Information in confidence; or (f) fails to pay amounts 
due to Forsta under this Agreement in a timely manner and thereafter fails to cure such payment 

default within ten (10) business days after Client receives written notice of the default from Forsta. 
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8. MISCELLANEOUS  
8.1. Governing law and Jurisdiction. This Agreement shall be construed in accordance with and governed 

by the laws of, and resolution of any disputes arising from or related to this Agreement shall be subject 

to exclusive jurisdiction of the courts located in, the jurisdiction corresponding with the Forsta entity as 

stated in the below chart: 
 

Forsta entity Jurisdiction 
  

Forsta Worldwide, Inc. of Delaware, USA 
State of Delaware excluding its conflicts of law 

provisions  

  

Forsta Inc. of Delaware, USA 
State of Delaware excluding its conflicts of law 

provisions  

  

Forsta Australia Pty. Ltd. of Australia New South Wales, Australia 
  

Forsta Solutions Inc. of Canada British Columbia, Canada 
  

Forsta AS of Norway Norway 
  

Forsta Worldwide AB of Sweden Sweden 
  

Forsta d.o.o. Sarajevo of Bosnia & 

Bosnia & Herzegovina 
Herzegovina  

  

Forsta (Europe) Ltd of England England and Wales 
  

Forsta Worldwide Ltd of England England and Wales 
  

 
8.3 This Agreement contains the entire agreement between the Parties relating to the Trial, and supersedes any 

previous communication, representation or promise, whether written or oral. Any subsequent agreement 

which modifies any part of this Agreement must be in writing, must be expressly designated as a 

modification of this Agreement, and must be signed by authorized representatives of both Parties. 

8.2. Client shall not assign this Agreement to any third party without the prior written consent of Forsta.  
8.3. In the event that any provision of the Agreement shall be determined to be invalid, unlawful, or 

unenforceable to any extent, the remainder of this Agreement and each remaining provision of this 

Agreement shall continue to be valid and may be enforced to the fullest extent permitted by law.  
8.4. Notwithstanding any other provision herein, Client acknowledges that any breach of this Agreement 

cannot be fully compensated by monetary damages, and agrees that Forsta shall have the right to 
seek injunctive relief in the event of any breach of this Agreement, in addition to damages and any 

and all other remedies at law or equity. 
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VERTRAGSBEDINGUNGEN DER SAAS 
 

Die nachstehenden Vertragsbedingungen für die SaaS-Testversion ("Vertrag") regeln die Nutzung der in der 

E-Mail mit der Einladung zur Testversion (wie auch immer benannt) beschriebenen Dienste (die "Testversion" 

oder "Testdienste") zwischen dem Forsta-Unternehmen, das die Dienste anbietet ("Forsta"), und dem 

Kunden ("Kunde"). Begriffe in Großbuchstaben, die im Folgenden nicht definiert werden, haben die im 

Kundenauftrag angegebene Bedeutung. Die Parteien vereinbaren Folgendes. 

 

1. UMFANG 

1.1. Als Gegenleistung für die Gespräche in gutem Glauben über den Kauf der Dienstleistungen von 

Forsta gewährt Forsta dem Kunden Zugang zu einer Testversion der Dienstleistungen, wie in der E-Mail mit 

der Einladung zur Testversion (wie auch immer benannt) oder in einem anderen Kommunikationsmedium 

beschrieben.  

1.2. Der Kunde erkennt an, dass alle Patente, Urheberrechte, Designs, Marken, Geschäftsgeheimnisse, 

Know-how, Datenbankrechte und andere Rechte an geistigem Eigentum (eingetragene oder nicht 

eingetragene) sowie alle diesbezüglichen Anträge überall auf der Welt im Zusammenhang mit den 

Testdiensten Forsta gehören und gehören werden.   

2. VERTRAULICHKEIT 

2.1. Alle Informationen, die vernünftigerweise als sensibel oder vertraulich anzusehen sind, sowie 

alle als vertraulich gekennzeichneten oder angegebenen Informationen, die von einer Partei (der 

"offenlegenden Partei") während der Laufzeit der Testversion an die andere Partei (den "Empfänger") 

weitergegeben werden, werden als "vertrauliche Informationen" der offenlegenden Partei definiert 

und verbleiben dort. 

2.2. Der Empfänger verpflichtet sich, 

2.2.1. alle vertraulichen Informationen, die er während der Laufzeit dieses Vertrags von der 

offenlegenden Partei erhalten hat, vertraulich zu behandeln und zu schützen; und 

2.2.2. diese vertraulichen Informationen ausschließlich für den Zweck zu verwenden, für den sie zur 

Verfügung gestellt wurden, d. h., sofern zum Zeitpunkt der Offenlegung durch die offenlegende Partei 

nichts anderes schriftlich erklärt wurde, ausschließlich im Zusammenhang mit der Testdienste; und 

2.2.3. vertrauliche Informationen ohne die vorherige schriftliche Zustimmung der offenlegenden 

Partei weder ganz noch teilweise an Dritte weiterzugeben und vertrauliche Informationen nur an ihre 

eigenen Mitarbeiter oder die Mitarbeiter ihrer verbundenen Unternehmen weiterzugeben, wenn ihre 

Kenntnisnahme erforderlich ist, die Mitarbeiter einer Vertraulichkeitsverpflichtung unterliegen, die nicht 

weniger streng ist als die hierin enthaltene, und die vom Empfänger über den vertraulichen Charakter 

der Informationen und die Verpflichtungen jeder Partei im Rahmen dieses Vertrags informiert werden; 

und 

2.2.4. vertrauliche Informationen nicht für den Entwurf, die Entwicklung oder die Herstellung 

ähnlicher Produkte oder von Produkten, die mit denen der offenlegenden Partei konkurrieren, für sich 

selbst oder für Dritte zu verwenden. 

2.3. Innerhalb von 30 Werktagen nach Beendigung dieses Vertrags sind, vorbehaltlich etwaiger dem 

Empfänger auferlegter gesetzlicher oder behördlicher Verpflichtungen, alle vertraulichen 

Informationen, die sich im Besitz oder unter der Kontrolle des Empfängers befinden, zu löschen, zu 

vernichten und vom Empfänger dauerhaft unbrauchbar zu machen. 

2.4. Die Verpflichtungen hinsichtlich der Vertraulichkeit und der Nichtverwendung gelten 

ungeachtet der Beendigung dieses Vertrags, aus welchem Grund auch immer, für 5 Jahre nach 

Beendigung dieses Vertrags weiter. 

3. DATENSCHUTZ 

3.1. Der Kunde garantiert, dass personenbezogene Daten (oder ein anderer Begriff in den 

anwendbaren Gesetzen, der sich auf Daten zur Identifizierung einer natürlichen Person bezieht), die in 

den Kundenmaterialien enthalten sein können, im Einklang mit dem anwendbaren Recht verwendet, 

übertragen und offengelegt werden, soweit dies gesetzlich vorgeschrieben ist. Der Kunde stellt sicher, 

dass alle personenbezogenen Daten (im Sinne des geltenden Rechts) vor oder bei ihrer Übertragung 

verschlüsselt werden. Der Kunde verpflichtet sich, Forsta vor Schäden, die sich aus einem Verstoß 

gegen diesen Artikel ergeben könnten, zu schützen, und sämtlichen Schäden zu ersetzten bzw. von 
Nachteilen freizustellen, die sich aus einem Verstoß gegen diesen Artikel ergeben könnten. 

3.2. Forsta verarbeitet personenbezogene Daten gemäß der Datenverarbeitungsvereinbarung, die Sie 
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unter https://legal.forsta.com/legal/forsta-data-processing-agreement/ finden. 

4. ZUSICHERUNGEN, GARANTIEN, UND VERPFLICHTUNGEN 

4.1. Der Kunde wird keiner Person, die sich mit der Entwicklung von Datenerfassungs- und/oder 

Berichterstattungssoftware befasst, Zugang zu den Testdiensten gewähren. 

4.2. Jede Vertragspartei garantiert, dass sie das Recht und die Befugnis hat, ihre Verpflichtungen im 

Rahmen dieses Vertrags einzugehen und zu erfüllen, und, dass sie auf eigene Kosten alle geltenden 

Gesetze, Verordnungen und sonstigen Rechtsvorschriften einhalten wird, die für die Vertragspartei und 

ihre Rolle im Rahmen dieses Vertrags gelten, einschließlich der Gesetze in Bezug auf Rechte an 

geistigem Eigentum, und das Persönlichkeitsrecht.    

4.3. DIE TESTDIENSTE WERDEN OHNE MÄNGELGEWÄHR UND ABGESEHEN VON DEN HIER GENANNTEN 

GARANTIEN BEREITGESTELLT. FORSTA LEHNT AUSDRÜCKLICH ALLE ANDEREN GARANTIEN, BEDINGUNGEN 

UND SONSTIGEN BESTIMMUNGEN, OB AUSDRÜCKLICH, STILLSCHWEIGEND, GESETZLICH ODER 

ANDERWEITIG, IN BEZUG AUF DIE TESTDIENSTE AB, EINSCHLIESSLICH DER GARANTIE DER 

MARKTGÄNGIGKEIT, DER ZUFRIEDENSTELLENDEN QUALITÄT, DER EIGNUNG FÜR EINEN BESTIMMTEN 

ZWECK ODER JEGLICHER STILLSCHWEIGENDEN GARANTIE, BEDINGUNG ODER SONSTIGEN BESTIMMUNG, 

DIE SICH AUS DEM HANDELSVERLAUF ODER DER GESCHÄFTSPRAXIS ERGIBT. KEINE MÜNDLICHEN ODER 

SCHRIFTLICHEN INFORMATIONEN, DIE VON FORSTA ODER SEINEN MITARBEITERN ODER VERTRETERN 

BEREITGESTELLT WERDEN, BEGRÜNDEN EINE GARANTIE, UND DIESER GARANTIEAUSSCHLUSS ERSETZT ALLE 

DERARTIGEN INFORMATIONEN. 

5. HAFTUNG 

5.1. Die Haftung der Parteien ist beschränkt auf Vorsatz und grobe Fahrlässigkeit. Diese 

Einschränkung gilt nicht für die Verletzung von Leben, Körper und Gesundheit.  

5.2. Unbeschadet der Fälle der unbeschränkten Haftung nach Ziffer 5.1 haftet jede Partei bei 

leicht fahrlässigen Pflichtverletzungen nur bei der Verletzung wesentlicher Vertragspflichten, d.h.  bei 

Pflichten, deren Erfüllung die ordnungsgemäße Durchführung des Vertrages überhaupt erst ermöglicht 

oder deren Verletzung die Erreichung des Vertragszwecks gefährdet und auf deren Einhaltung der 

Kunde regelmäßig vertrauen darf, jedoch begrenzt auf den vertragstypischen und bei Vertragsschluss 

vorhersehbaren Schaden. 

5.3. Die vorstehenden Haftungsbeschränkungen gelten nicht für die Haftung nach dem 

Produkthaftungsgesetz oder im Rahmen von Garantien, die eine der Parteien schriftlich übernommen 

hat. 

5.4. Die vorstehenden Haftungsbeschränkungen gelten auch für Schäden, die durch Mitarbeiter, 

Vertreter und Organe verursacht wurden.  

6. ENTSCHÄDIGUNG 

6.1. Der Kunde verpflichtet sich, Forsta und die mit Forsta verbundenen Unternehmen zu 

verteidigen und von allen Verlusten freizustellen, die Forsta und die mit Forsta verbundenen 

Unternehmen infolge von Ansprüchen Dritter erleiden, die sich aus der Behauptung ergeben, dass die 

ordnungsgemäße Ausführung der Anweisungen des Kunden durch Forsta oder die vom Kunden oder 

in seinem Namen erstellten oder zur Verfügung gestellten Materialien oder Daten eine tatsächliche 

oder angebliche Verletzung von Rechten des geistigen Eigentums oder von Rechten Dritter darstellen, 

verleumderisch sind, das Recht auf Privatsphäre verletzen oder auf andere Weise rechtswidrig sind.  

7. KÜNDIGUNG 

7.1. Forsta behält sich das Recht vor, diesen Vertrag und die Testphase ohne Angabe von 
Gründen jederzeit und mit sofortiger Wirkung zu kündigen, und wird in diesem Fall gegebenenfalls den 

nicht genutzten Teil der Gebühren, die der Kunde im Rahmen dieses Vertrags an Forsta gezahlt hat, 

anteilig zurückerstatten. 

7.2. Jede Vertragspartei ist unbeschadet ihrer sonstigen Rechte und Rechtsbehelfe berechtigt, 

diesen Vertrag durch schriftliche Mitteilung an die andere Vertragspartei mit sofortiger Wirkung zu 

kündigen, wenn die andere Vertragspartei gegen diesen Vertrag wesentlich oder anhaltend verstößt 

und dieser Verstoß entweder nicht behoben werden kann oder sie es versäumt hat, diesen Verstoß 

innerhalb von 10 Tagen nach Erhalt einer schriftlichen Aufforderung zu beheben. 

7.3. Die Dauer des Vertrags wird in der E-Mail mit der Einladung zur Testversion (wie auch immer 

benannt) festgelegt. Andernfalls wird dieser Vertrag für 2 Kalenderwochen nach seinem Beginn 

fortgesetzt.   

7.4. Mit der Kündigung erlöschen alle Rechte und Pflichten der Parteien im Zusammenhang mit 

den Testdiensten, und der Kunde darf nicht mehr auf die Testdienste zugreifen und diese nutzen.  

7.5. Ungeachtet anders lautender Bestimmungen bleiben die folgenden Verpflichtungen auch 
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nach Beendigung dieses Vertrags bestehen: Zahlungsverpflichtungen, Vertraulichkeitsverpflichtungen, 

Entschädigungsverpflichtungen und alle Verpflichtungen, die aufgrund ihrer Art fortbestehen müssen. 

7.6. Ein wesentlicher Verstoß des Kunden liegt vor, wenn der Kunde: (a) anderen Personen als 

den designierten Nutzern Zugang zu den Testdiensten gewährt oder diese nutzt; oder (b) die 

Testdienste unter Verletzung der Bestimmungen dieses Vertrags und der geltenden 

Nutzungsbedingungen nutzt oder deren Nutzung gestattet; oder (c) die Testdienste übersetzt, 

umgestaltet oder Derivate davon herstellt; oder (d) Kopien der Testdienste zu anderen Zwecken als 

der betrieblichen Sicherung anfertigt; oder (e) gegen seine Verpflichtung verstößt, vertrauliche 

Informationen vertraulich zu behandeln; oder (f) fällige Beträge an Forsta aus diesem Vertrag nicht 

rechtzeitig bezahlt und diesen Zahlungsverzug nicht innerhalb von zehn (10) Werktagen nach Erhalt 

einer schriftlichen Mitteilung von Forsta über den Zahlungsverzug behebt. 

8. VERSCHIEDENES 

8.1. Geltendes Recht und Gerichtsbarkeit. Dieser Vertrag unterliegt dem Recht des Staates und die 

Beilegung von Streitigkeiten, die sich aus diesem Vertrag ergeben oder mit ihm in Zusammenhang 

stehen, unterliegt der ausschließlichen Zuständigkeit der Gerichte, die sich in der Gerichtsbarkeit 

befinden, die der in der folgenden Tabelle angegebenen Forsta-Unternehmen entspricht:  

 

Forsta-Unternehmen Zuständigkeitsbereich 

Forsta Worldwide, Inc. in Delaware, USA 
Bundesstaat Delaware unter Ausschluss seiner 

kollisionsrechtlichen Bestimmungen 

Forsta Inc. in Delaware, USA 
Bundesstaat Delaware unter Ausschluss seiner 

kollisionsrechtlichen Bestimmungen 

Forsta Australia Pty. Ltd. aus Australien Neusüdwales, Australien 

Forsta Solutions Inc. aus Kanada Britisch-Kolumbien, Kanada 

Forsta AS (Norwegen) Norwegen 

Forsta Worldwide AB (Schweden) Schweden 

Forsta d.o.o. Sarajevo, Bosnien und 

Herzegowina 
Bosnien und Herzegowina 

Forsta (Europe) Ltd aus England England und Wales 

Forsta Worldwide Ltd aus England England und Wales 

 
8.3 Dieser Vertrag enthält die gesamte Vereinbarung zwischen den Parteien in Bezug auf die 

Testdienste und ersetzt alle früheren schriftlichen oder mündlichen Mitteilungen, Zusicherungen oder 

Abreden. Jede spätere Vereinbarung, die einen Teil dieses Vertrags abändert, muss schriftlich 

erfolgen, ausdrücklich als Änderung dieses Vertrags bezeichnet werden und von bevollmächtigten 

Vertretern beider Parteien unterzeichnet sein. 

8.2. Der Kunde darf diesen Vertrag nicht ohne die vorherige schriftliche Zustimmung von Forsta 

an Dritte abtreten. 

8.3. Für den Fall, dass eine Bestimmung des Vertrags als ungültig, rechtswidrig oder nicht 

durchsetzbar eingestuft wird, bleiben der Rest dieses Vertrags und die übrigen Bestimmungen dieses 

Vertrags weiterhin gültig und können im vollen gesetzlich zulässigen Umfang durchgesetzt werden. 

8.4. Ungeachtet anderer Bestimmungen in diesem Vertrag erkennt der Kunde an, dass eine 

Verletzung dieses Vertrages nicht vollständig durch Schadenersatz kompensiert werden kann, und 

erklärt sich damit einverstanden, dass Forsta im Falle einer Verletzung dieses Vertrages das Recht hat, 

zusätzlich zu Schadenersatz und allen anderen Rechtsmitteln nach Gesetz oder Billigkeitsrecht einen 

Unterlassungsanspruch geltend zu machen. 
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